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Kérdezték a motorsportforums.com-on, miért a Fordhoz mentem, hogy velük kössek
szerződést, miért nem valaki máshoz, például a Prodrive-hoz.
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    Kérdezték a motorsportforums.com -on, miért a Fordhoz mentem, hogy velük kössekszerződést, miért nem valaki máshoz, például a Prodrive-hoz. Egyáltalán nem volt kapcsolatunka Prodrive-val. A Boziannal volt némi kapcsolat később, a Peugeot-val pedig a végén.Jean-Pierre Nicolas talált egy futamnyi költségvetést a német importőrrel, és 2006-ban segítettvolna nekem egy privát Peugeot-ba ülni. Ez azonban nem valósult meg, mivel nem tudtamelőteremteni a költségvetés másik részét, az ő kezei pedig meg voltak kötve. A PeugeotNémetországban érdekelt volt a marketing miatt.    Még 2000-ben az édesapám a Brit Rally-n az utolsó versenyén vett részt a Corolla WRC-nkkel.Ott történt, hogy találkoztunk a Ford csapatvezetőjével, aki azt mondta, „rossz autóban ülsz”,utalva arra, hogy Forddal kéne mennünk. Az apám nagyon jól ismerte őt a korábbi évekből…Természetes volt, hogy hozzá megyünk leszerződni, hogy 2003-ban a rali világbajnokságonvezethessek. Úgy gondolom, ez egy nagy hiba volt. A Bozianhoz kellett volna mennünk.Jean-Pierre Nicolas ott sokkal inkább egy „sportember” volt, akivel kapcsolatba kellett volnalépni.    Antony Warmbold    2011. április 8.    Fordította: Andrew  
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